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ZAPISNIK 

S 35. SJEDNICE VMO ŠKURINJSKA DRAGA 
 

35. sjednica VMO Škurinjska draga  održana je 22. 4. 2009. (srijeda) s početkom u 18:30 sati u 
prostorijama MO Škurinjska draga, Porečka 94. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Nada Kegalj, predsjednica VMO 
- Rajko Ban, zamjenik predsjednice VMO 
- Ognjen Crnković, član VMO 
- Milan Mandić, član VMO 
- Perla Šunjić, članica VMO 
- Dragana Ivošević, tajnica MO 
 
Usvajanje zapisnika sa 34. sjednice Vijeća MO Škurinjska draga 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
  
1. IZVJEŠTAJ O REALIZACIJI PROGRAMA SPORTA – TURNIR U BRIŠKULI I TREŠETI 
2. REALIZACIJA PROGRAMA KULTURE – IZLOŽBA LIKOVNIH RADOVA 
3. PRIJEDLOG PRIORITETA ZA 2010. GODINU 
4. SUDJELOVANJE PREDSTAVNIKA MO ŠKURINJSKA DRAGA NA SPORTSKIM 

TAKMIČENJIMA POVODOM SVETOG VIDA 
5. RAZNO 
 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
 
Nada Kegalj  izvijestila je turniru koji je povodom uskršnjih praznika održan 4. travnja ove godine. 
Kako su i ostali članovi Vijeća, svatko na svoj način učestvovao u turniru,  izraženo je 
zadovoljstvo ostvarenim učešćem oko 40- tak takmičara, a posebno učešćem djece u turniru u 
šahu. Potpun izvještaj, koji je dostavljen Odjelu gradske uprave za sport privitak je ovoga 
zapisnika. 
 
 
Zaključak 
  
Prihvaća se Izvješće o Uskršnjem turniru u briškuli i trešeti i šahu održanom 4. travnja 
2009. Izvještaj je privitak ovom zapisniku. 
 
       



  

 
 
AD 2 
 
Predsjednica je obavijestila nazočne da se program kulture realizira u svibnju. Predviña se da će 
izložba biti otvorena 14. svibnja u 19,00 sati, i to izložba fotografija Maje Dinić i ulja Kristine 
Tustanovski, koje su inače bile stipendistice Grada Rijeke. Izložbu će otvoriti povjesničar 
umjetnosti a u prigodnom programu nastupit će Elizabeta Malnar, učenica osmog razreda 
osnovne škole. 
Tajnica je pročitala program rada po kojem će se odvijati ova aktivnosti.   
 
 
Zaključak: 
 
Informacija je primljena na znanje i prihvaćena. Za pomoć i nabavku potrebnog zadužuju 
se članovi Vijeća Milan Mandić i Rajko Ban. 
 
 
 
AD 3 
 
Predsjednica je pročitala zahtjeve odnosno prijedloge za ureñenje i održavanje objekata 
komunalne infrastrukture – tzv. "komunalni prioriteti". Stigli su zahtjevi: Josipa Tirića, Željka 
Horvata,  Franka Bako, Radmile Tometić, Gordane Žmikić, Mare i Rifata Ramčića.  Kopije svih 
zahtjeva dostavljeni su članovima Vijeća ranije pa se odmah prešlo na odlučivanje o prioritetima. 
 U ovu grupu ušao je i zahtjev Ive Buzuka koji je on, iako je prošle godine bio odbijen od strane 
Odjela za komunalni sustav kao neopravdan, opet poslao Mjesnom odboru. Vijeće na 34. sjednici 
odlučilo da i taj ponovljeni zahtjev postavi pri dnu prioriteta za 2010. godinu. Raspravljalo se i o 
zahtjevu  Mare i Rifata Ramčića, te je jednoglasno donijet slijedeći 
 
 
Zaključak: 
 
- Da se Mari i Rifatu Ramčiću uputi dopis u kojem će ih Vijeće izvijestiti da se njihov  
  zahtjev ne može riješiti. Problem je, inače dobro poznat Odjelu gradske uprave za  
  komunalni sustav,  gradonačelniku i tvrtki Rijeka promet, od kojih se i tražilo njegovo  
  rješenje. Mjesni odbor nema nikakve osnove da problem riješi jer njegovo rješenje 
  nadilazi  mogućnosti VMO Škurinjska draga. 
 
- Vijeće je odlučilo sve pristigle zahtjeve postaviti kao prioritetne a da redoslijed prioriteta 
  odrede Nada Kegalj, Rajko Ban i Milan Mandić.  
  
AD  4 
 

Tajnica je izvijestila pristune da je potrebno odrediti natjecateljsku ekipu koja će zastupati boje 
Mjesnog  odbora Škurinjska draga na predstojećim takmičenjima provodom Svetog Vida. 
Takoñer je potrebno odrediti i koordinatora za naš MO. 
 
Zaključak: 
 
MO Škurinjska draga uputit će  ekipe u briškuli i trešeti. Koordinator natjecanja je Rajko 
Ban. 
 
 
AD 5 Razno 
 
 
- Nagrada za naj-online  
 
 
Zaključak: 



  

 
VMO-a će sredstva utroše na seminar namijenjen razvoju lokalne samouprave, a ostatak 
sredstava utrošit će se na obilježavanje završetka kalendarske godine.  
 
 
- Tajnica je pročitala dopis Direkcije plana razvoja i izgradnje, Grada Rijeke u kojem nas 

izvještavaju o planovima i  dinamici ureñenja parkirališta ispod vijadukta Mihačeva draga. 
Radi se samo o uspostavljenoj komunikaciji odgovornih iz Grada Rijeke sa Autocestom 
Rijeka – Zagreb koji su obećali izgradnju parkirališta kao poklon MO Škurinjska draga.Projekt 
će u ime grada koordinirati navedena Direkcija. 

 
 
Zaključak: 
 
Članovi Vijeća informaciju su prihvatili. 
 
 

 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednca VMO Škurinjska draga: 
 

               Dragana Ivošević                       Nada Kegalj 
 
 
 

 

 
 
 
 

         
                                                  
 

 

 

 

 


